
Van:

Aan:

Cc: !Raadsleden

Onderwerp: Bomen langs mijn huis

Datum: maandag 19 april 2021 08:30:24

Beste meneer  (c.c. raadsleden),

In februari 2020 heb ik u een brief gemaild met betrekking tot de bomen langs mijn huis (ik woon

op de hoek Rembrandtlaan/Jozef Israëlslaan) die gekapt zouden gaan worden in verband met de

herinrichting van de weg, fietspad en voetpad. Van u kreeg ik toen als reactie dat er geen bomen

meer terug gepland konden worden, omdat daar geen ruimte meer voor zou zijn. Ondertussen

zijn ze langs mijn huis goed gevorderd wat betreft de werkzaamheden en ik moet zeggen dat het

erg mooi en netjes gaat worden. Echter zie ik dat er best nog wat ruimte over is aan de zijkant

van mijn huis. Ik heb aan de heer  ( ) gevraagd om mij te informeren welke 

bomen er mogelijk wel gepland zouden kunnen worden. Hij heeft er naar gekeken en de 

volgende boomsoorten genoemd, die geschikt zouden zijn om daar gepland te worden:

Quercus Robur ‘Fastigiata’ Zuileik.

Fagus sylvatica ‘Dawijck Purple’ Zuilbeuk

Carpinus betulus ‘Fastigiata’ Zuilhaagbeuk

Hij gaf aan dat het daarnaast mooi zou zijn als ook de Buddleja vlinderstruik op datzelfde strook

grond gepland zou kunnen worden.

Naast dat ik bomen belangrijk voor het milieu vind, merk ik ook dat, nu de bomen gekapt zijn,

het veel warmer in mijn huis is omdat ik de natuurlijke airco van de bomen mis. Daarom wil ik u

verzoeken een aantal van één van de genoemde soorten bomen te planten in de hele breedte

van mijn huis en doorlopend naar achteren ( daar stonden namelijk ook twee bomen die zorgden

voor wat schaduw in mijn woonkamer). En tevens verzoek ik u om ook op dat stuk grond de

vlinderstruik te planten.

Ik wacht uw reactie af. Bij voorbaat hartelijk dank.

Met vriendelijke groet,

 (  Woerden)

Virusvrij. www.avg.com

 ( ) gevraagd om mij te


